
MUNICIPIUL BUCUREȘTI  

CONSILIUL LOCAL SECTOR 5  

 

PROCES VERBAL  

al ședinței ordinare  

a Consiliului Local Sector 5 din 06.10.2022  

 

 

 

Ședința a fost convocată de Primarul Interimar al Sectorului 5 prin 

Dispoziția înregistrată cu nr. 3377/30.09.2022. 

Lucrările ședinței încep la ora 1012.  

Ședința de consiliu se desfășoară în sala de ședințe situată la etajul 1, 

camera 1 din sediul Primăriei Sectorului 5, Strada Fabrica de Chibrituri nr. 9-11 

și în sistem de videoconferință - prin mijloace electronice (on-line).  

Din partea executivului, au participat domnul Primar Interimar –Melnic 

Constantin-Ion și domnul Secretar General – Mănuc Florin. 

 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Bună ziua, stimați colegi! Prin Dispoziția Primarului Interimar al  

Sectorului 5, domnul Melnic Constantin-Ion, Dispoziția nr. 3377/30.09.2022 s-a 

convocat ședința Consiliul Local Sector 5, pentru data de astăzi 06.10.2022, ora 

10, 00 în sala de ședință de la etaj 1. Îl rog pe domnul secretar general să facă apelul 

consilierilor.  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Bună ziua!  

1. Agheorghiesei Emil – prezent 

2. Bîrsan Mihai –prezent 

3. Burlacu  Oleg – prezent 

4. Cardaș Daniel Constantin – prezent  

5. Cârlogea George-Cristian – prezent  

6. Danciu Ioan-Bogdan – prezent 

7. Dimitriu Alexandru-Paul – prezent-on-line 

8. Ducuță Alexandru – absent 

9. Găină Maria – prezentă 

10. Gorneanu Mihaela – prezentă 

11. Ilie Cătălin-Andrei – prezent-on-line 

12. Iofciu Ion – prezent 

13. Ioniță George – prezent 
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14. Laslo Mihail-Cristian – prezent  

15. Matei Ion – prezent 

16. Mălăelea Daniel – prezent-on-line 

17. Melnic Constantin-Ion – prezent 

18. Naciu Constantin-Vladimir – prezent 

19. Nicolaidis Mircea-Horațiu – prezent 

20. Ploscaru George-Alexandru – prezent 

21. Pop Claudia-Ramona –prezentă 

22. Roșca Iustinian – prezent  

23. Șerban Andrei-Bogdan – prezent 

24. Ștefănescu Georgiana-Raluca – prezentă 

25. Țigănuș Marian – prezent 

26. Zamfirescu Leonard-Niculae – prezent 

Sunt prezenți 25 de consilieri locali, dintre care 3 consilieri locali sunt on-

line.   

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Sunt prezenți 25 de consilieri, un loc este vacant sau va fi vacant, pardon. 

Ședința este statutar constituită. Dau citire proiectului ordinii de zi a ședinței: 

 

1. Procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Sector 5 din data de 

15.09.2022; 

2. Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a mandatului de consilier al 

domnului Lazarov Alexandru Sebastian; 

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli 

pe anul 2022 al Sectorului 5 al Municipiului București aprobat prin H.C.L. 

Sector 5 nr. 7/21.02.2022 cu modificările și completările ulterioare; 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei Hotărârii 

Consiliului Local Sector 5 nr. 185/25.11.2021 pentru aprobarea 

regulamentului privind procedura de emitere a Autorizației de funcționare 

pentru terase sezoniere, comerț de întâmpinare, comerț ambulant, 

comercializare presă, carte, flori pe domeniul public al Municipiului 

București aflat în administrarea Consiliului Local al Sectorului 5; 

5. Proiect de hotărâre privind procedura de închiriere prin licitație publică a 

chioșcurilor destinate comercializării de presă, carte, flori pe raza Sectorului 

5 al Municipiului București; 

6. Proiect de hotărâre privind confirmarea alegerii viceprimarilor Sector 5 al 

Municipiului București; 
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7. Proiect de hotărâre privind acordarea concediului de odihnă suplimentar 

salariaților    Direcției de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 5; 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei Hotărârii 

Consiliului Local Sector 5 nr. 52/27.02.2020 privind aprobarea listei de tarife 

care vor fi practicate de către INFRASTRUCTURĂ DF5 S.A. pentru 

desfășurarea activității serviciului public de infrastructură la nivelul 

Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările și completările 

ulterioare; 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 2 la 

Hotărârea Consiliului Local Sector 5 nr. 27/20.02.2020 pentru aprobarea 

Studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a serviciului public 

de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, stabilirea 

modalității de gestiune a serviciului public de infrastructură la nivelul 

Sectorului 5 al Municipiului București, a Regulamentului de organizare și 

funcționare a serviciului public de infrastructură, a Caietului de sarcini și a 

Contractului cadru de delegare a gestiunii serviciului public de 

infrastructură la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București; 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei nr. 3 a 

Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 67/23.03.2020 pentru aprobarea 

studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a serviciului public 

de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, stabilirea 

modalității de gestiune a serviciului public de salubrizare la nivelul 

Sectorului 5 al Municipiului București, a Regulamentului de organizare și 

funcționare al serviciului public de salubrizare, a Caietului de sarcini și a 

Contractului Cadru de Delegare a gestiunii serviciului public de salubrizare 

la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările și 

completările ulterioare; 

11. Proiect de hotărâre privind implementarea obligativității plantării și a 

completării cu arbori a aliniamentelor de arbori pe străzile aflate în 

administrarea UAT Sector 5, București. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

     De asemenea pe lista suplimentară mai avem cinci puncte: 

 

1. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. Sector 5 nr. 100/04.08.2022, 

cu modificări ulterioare, privind aprobarea derulării și finanțării, din 

bugetul local al Sectorului 5, a proiectului Elevi și profesori de nota 10 în 

Sectorul 5, ediția 2022; 
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2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei 3 a Hotărârii Consiliului 

Local al Sectorului 5 nr. 99/04.08.2022, cu modificări ulterioare, privind 

aprobarea derulării și finanțării, din bugetul local al Sectorului 5, a 

programului Școală după școală, în unitățile de învățământ preuniversitar 

de stat de nivel primar și secundar inferior din Sectorul 5, în anul școlar 

2022-2023; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a 

serviciilor medicale gratuite sau cu reducere de 50% și tarifele aferente 

prestațiilor medicale efectuate în cadrul Complexului Multifuncțional „Sf. 

Andrei”; 

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea acordului Consiliului General al 

Municipiului București pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al 

Sectorului 5 de a hotărî cu privire la asocierea dintre Sectorul 5 al 

Municipiului  București cu Municipiului București, Sectorul 1 al 

Municipiului București, Sectorul 2 al Municipiului București, Sectorul 3 al 

Municipiului București, Sectorul 4 al Municipiului București, Sectorul 6 al 

Municipiului București pentru realizarea proiectului  „Sistem ITS integrat 

Smart & Green Mobility pentru regiunea București – Ilfov – Informarea 

călătorilor în stațiile de transport public” prin intermediul Planului Național 

de Redresare și Reziliență, Componenta C10-Fondul local, Axa 1.1.2; 

5. Hotărârea nr. 169/06.10.2022 privind aprobarea depunerii proiectului 

”Renovarea energetică a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Sectorul 

5, Municipiul București”, în cadrul Programului de Finanțare Planul 

Național de Redresare și Reziliență, Axa 1 – Schema de granturi pentru 

eficiență energetică și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, 

Operațiunea A.3: Renovarea energetică moderată sau aprofundată a 

clădirilor rezidențiale multifamiliale, runda a doua.  

 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

    Aceasta a fost lista suplimentară a ordinii de zi. Supun la vot lista 

suplimentară  a ordinii de zi și rog pe domnul secretar  general să supună la vot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

           Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

           Cu 20 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Ilie Cătălin Andrei, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-
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Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 5 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin-

Vladimir și Roșca Iustinian), ordinea de zi suplimentară a fost aprobată. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Da, poftiți, vă rog! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Bună dimineața! Grupul USR-PLUS solicită inițiatorilor, retragerea de pe 

ordinea de zi a proiectului nr. 6, proiectului nr.8 și a proiectului nr. 9, pe motiv de 

legalitate. Mulțumesc! 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Supun la vot ordinea de zi împreună cu ordinea de zi suplimentară, cu 

propunerea ca punctul 1 de pe lista suplimentară, să devină punctul 12 al ordinii 

de zi și așa mai departe, punctul 13, punctul 2 și așa mai departe. Vă rog, domnul 

secretar general. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

          Cu 20 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Ilie Cătălin Andrei, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-

Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 5 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin-

Vladimir și Roșca Iustinian), ordinea de zi în totalitate a fost aprobată. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Cu 20 de voturi ordinea de zi a ședinței de astăzi a fost aprobată. Înainte de 

a intra în fondul problemei, având în vedere prevederile art. 138, lit c, punctul 8 

din Codul Administrativ, precum și art.20, punctul 6 din Regulamentul de 

Organizare, Funcționare a Consiliului Local Sector 5, adoptat prin Hotărârea nr. 

77/23.03.2020, propun consiliului limitarea timpului de intervenție la cinci minute 

pentru fiecare grup politic care face parte din Consiliul Local și rog pe domnul 

secretar general… 

Din sală 

Pe proiect? 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 
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Pe proiect, pe proiect! Iertați-mă, ați înțeles că peste tot? Nu, nu. Legea 

îmi dă voie să limitez pe…Domnul secretar general, supuneți propunerea mea la 

vot și să se consemneze, ca atare în procesul verbal al ședinței. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

          Am înțeles. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

          Cu 20 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Ilie Cătălin Andrei, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-

Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 5 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu Constantin-

Vladimir și Roșca Iustinian), propunerea domnului președinte Țigănuș Marian 

a fost aprobată. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

    Intrăm în fondul problemei, la punctul 1 al ordinii de zi- Proces verbal al 

ședinței ordinare a Consiliului Local Sector 5 din data de 15.09.2022, sunt luări 

de poziție? Discuții? Văd că nu sunt, rog pe domnul secretar general să-l supună 

la vot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

         Am înțeles. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

         Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Dimitriu Alexandru-Paul, Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, 

Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Mălăelea Daniel, 

Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin-Vladimir, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Pop Claudia Ramona, Roșca Iustinian, Șerban 

Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu 

Leonard-Niculae), procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local 

Sector 5 din data de 15.09.2022 a fost aprobat. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind încetarea de drept a 

mandatului de consilier al domnului Lazarov Alexandru Sebastian. Dacă sunt 

discuții? Nu? Domnul secretar general? 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

La punctul 2 nu se votează, doar se ia act. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 
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 Punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea 

Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2022 al Sectorului 5 al Municipiului 

București aprobat prin H.C.L. Sector 5 nr. 7/21.02.2022 cu modificările și 

completările ulterioare. Cine prezintă Amendamentul? 

Dl Primar Interimar Melnic Constantin Ion 

Bună ziua! Referitor la Rectificarea Bugetară, am venit cu un Amendament 

în fața dumneavoastră care reprezintă o majorare, alocarea sumei de respectiv de 

14 000 lei la capitolul 55.02, privind Datoria Publică și Împrumuturi. A fost 

necesar să corectăm suma alocată datorită creșterii dobânzilor. Crescând dobânda 

nu puteam până la sfârșitul anului să acoperim rata, plus dobânda la împrumuturi 

și ajungeam să blocăm activitatea primăriei. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Da. Mulțumesc, domnul primar! Dacă sunt completări cu privire la buget? 

Domnul Sălăvăstru este în sală? Domnul Sălăvăstru, vă rog! 

Dl director Sălăvăstru Valerian 

Rectificarea bugetară are ca principale componente…S-a disponibilizat ca 

venituri, 150 milioane lei din creditele de la Exim Bank și UniCredit, apoi sunt 

creșteri pentru… au venit bani pentru recenzori și i-am băgat în buget, dobânzile 

de care a spus domnul primar, program pentru Elevi și profesori de nota 10,cam 

asta. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Și veniturile au fost... de la... 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Vă rog frumos, haideți să…E vorba de rigoare. Treceți la microfon, 

întrebați, domnul director vă răspunde, nu vă supărați pe mine. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Bună ziua! Ținând cont că este a șasea rectificare sau a cincea, scuze, am 

vrea să știm exact care este performanța privind atragerea fondurilor 

nerambursabile, pentru că în ultimele trei rectificări ele au crescut și mă aștept ca 

ele să aibă corespondență în proiecte și atragerea de bani. Mulțumesc! 

Dl director Sălăvăstru Valerian 

Nu am pregătit execuție pentru toate capitolele. La ședința următoare o să 

fie aprobarea contului de execuție și o să aveți execuția. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Da, bine. Mulțumesc! Alte discuții de la celelalte grupuri? Nu. 

Supun la vot întâi Amendamentul făcut de domnul primar interimar. 

Domnul secretar general, avizele comisiei?  
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Dl Secretar General Mănuc Florin 

           Avizul favorabil, al Comisiei 1- Comisia pentru Buget, finanțe, taxe locale, 

fonduri europene și alte activități economice. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

           Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Cu 19 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Burlacu Oleg, Cardaș Daniel 

Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Matei 

Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Lazarov Alexandru-Sebastian, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-

Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 6 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu 

Constantin-Vladimir și Roșca Iustinian), amendamentul domnului primar 

interimar a fost aprobat. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

  Cu 19 voturi pentru, amendamentul domnului primar interimar a fost 

aprobat. Supun la vot proiectul de hotărâre în întregul lui. Domnul secretar 

general, vă rog!  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

           Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Cu 19 voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Burlacu Oleg, Cardaș Daniel 

Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Matei 

Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Lazarov Alexandru-Sebastian, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-

Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 6 abțineri (Dimitriu 

Alexandru-Paul, Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Naciu 

Constantin-Vladimir și Roșca Iustinian), proiectul de hotărâre privind 

rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli pe anul 2022 al Sectorului 5 al 

Municipiului București aprobat prin H.C.L. Sector 5 nr. 7/21.02.2022 cu 

modificările și completările ulterioare a fost adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Cu 19 voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Punctul 4- Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea anexei 

Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr.185/25.11.2021 pentru aprobarea 

regulamentului privind procedura de emitere a Autorizației de funcționare 

pentru terase sezoniere, comerț de întâmpinare, comerț ambulant, 
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comercializare presă, carte, flori pe domeniul public al Municipiului București 

aflat în administrarea Consiliului Local al Sectorului 5. Dacă sunt discuții, luări 

de poziții, propuneri? Observ că nu sunt, rog pe domnul secretar general să supună 

la vot. Avizele comisiilor? 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Avizele sunt favorabile și la Comisia 2 și la Comisia 3. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Mulțumim! Vă rog supuneți la vot. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

          Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Dimitriu Alexandru-Paul, Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, 

Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Mălăelea Daniel, 

Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin-Vladimir, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Pop Claudia Ramona, Roșca Iustinian, Șerban 

Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu 

Leonard-Niculae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Trecem la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind procedura 

de închiriere prin licitație publică a chioșcurilor destinate comercializării de 

presă, carte, flori pe raza Sectorului 5 al Municipiului București. Dacă sunt 

discuții, observ că nu. Domnul secretar general, avizul comisiilor? 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

 Avizul comisiei este favorabil.           

 Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

         Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Dimitriu Alexandru-Paul, Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, 

Ilie Cătălin Andrei, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Mălăelea Daniel, 

Melnic Constantin-Ion, Naciu Constantin-Vladimir, Nicolaidis Mircea-Horațiu, 

Ploscaru George-Alexandru, Pop Claudia Ramona, Roșca Iustinian, Șerban 

Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș Marian și Zamfirescu 

Leonard-Niculae), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 
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 Trecem la punctul 6 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind 

confirmarea alegerii viceprimarilor Sector 5 al Municipiului București. Dacă 

sunt discuții? Vă rog! 

Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

 Noi, consilierii USR.-PLUS, nu o să votăm la acest punct pentru că este o 

bazaconie. Cu toții când am venit în această…Mă rog, sunt multe motive de 

nelegalitate, haideți că de fapt nu are rost să vorbesc despre ele. Nu are rost să 

detaliez acum de ce hotărârea aceasta este una dintre cele mai ciudate lucruri pe 

care le-am văzut, din punct de vedere juridic. Am și eu o întrebare: Comisia 

Juridică ce aviz a dat? 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Favorabil. 

Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

Cum așa? 

Dna consilier Pop Claudia Ramona 

Având în vedere voturile. 

Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

Mulțumesc pentru tehnicalitate. Acest proiect…Practic, Noi nu adoptăm un 

proiect pentru Sectorul 5, ci practic adoptăm un proiect prin care se spune că este 

greșită o hotărâre judecătorească sau cam așa ceva. Este primul proiect pe care l-

am văzut vreodată și am mai văzut proiecte de consiliul local, inclusiv din zone 

în care te aștepți la genul acesta de acte. Acesta este cel mai ciudat și cel mai 

nepotrivit și motivele de nelegalitate sunt multiple pentru ca el, la un moment dat, 

să fie anulat în instanță. Nu poate să producă efecte. Haideți să vă dau exemple: 

când am intrat în consiliu am rostit un jurământ: ,,Jur să respect Constituția și 

legile țării…” și așa mai departe. Cei care sunt în Comisia Juridică știu că în 

Constituție este stabilit principiul neretroactivității legii? Ce facem noi acum, 

reglementăm pentru trecut? Pentru că așa pare. Pare că reglementăm o lege, cu 

ghilimelele de rigoare, pare că  reglementăm o lege care a fost dată în decembrie 

2020. Acum, pare că acoperim doi ani din urmă sau aproape doi ani. Aceasta este 

în primul rând neconstituțională. Bine, nu-i de Curtea Constituțională, dar o va 

anula instanța. Noi trebuie să dăm hotărâre de consiliul local pentru Sectorul 5. 

Nu să venim să discutăm, să facem discuții cu privire la hotărâri judecătorești. 

Mulțumesc! 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Mulțumim, mai vrea cineva să ia cuvântul? 
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Acum dacă îmi permiteți și mie două minute. Dați drumul la cronometru. 

Eu sunt președinte de ședință și am dreptul să vorbesc de aici. Din câte am citit, 

poate mă înșel s-a admis în parte acțiunea în instanță cu privire la procedură, nu 

la legalitate. Eu așa am citit, poate nu am citit bine sau poate nu știu să citesc. 

 Domnule Roșca, domnule Laslo, sunteți în aceeași situație. Conduceți 

două companii la nivelul primăriei capitalei care au fost înființate în 2016 și 

confirmate în 2019.  Dumneavoastră conduceți două companii, care potrivit 

domnului Naciu nu există. 

 Dl consilier Roșca Iustinian 

Am drept la replică? 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Aveți drept la replică dar lăsați-mă să termin. Nu am terminat! Sunt în 2019, 

Compania de Spații Verzi și Compania Municipală de Cimitire, au fost confirmate 

după ce au fost atacate în instanță de către opoziție. Nu zic ce partid, are mai puțin 

importanță culoarea politică. S-a hotărât desființarea în instanță tot pe motive de 

procedură, nu de legalitate. Deci și hotărârea care s-a dat, în primă instanță nu 

știm în apel care va fi, s-a dat cu privire la nerespectarea  normelor procedurale, 

nu la legalitatea alegerilor. La asta am vrut să mă refer fără să vă jignesc, nu vreau 

să vă supăr. Nu aveți nicio vină  dumneavoastră că în 2019 s-a confirmat asta, nu 

erați. Dar vă spun ca idee. Acum puteți să veniți, vă rog. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Pe scurt: ați invocat numele meu și prin urmare susțineți că lucrăm la două 

companii înființate ilegal conform deciziei instanțelor de doamna Firea de la PSD 

și spuneți tot dumneavoastră că au fost confirmate în 2019 și reconfirmate tot de 

către PSD. 

Din sală 

Da, dar salariul îl luați dumneavoastră.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

 Adică mi se pare mie că dumneavoastră...bunele practici ale 

dumneavoastră. 

Plus, mandatul și al meu și al colegului meu, este de a închide aceste 

companii care toacă bani de la cetățeni. Și asta facem! 

Din sală 

Și ce bine vă descurcați, să nu faceți asta! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Vă rog frumos ca cei din sală să nu mă întrerupă. Referitor la acest proiect, 

mă bucur că președintele de ședință sau liderul de grup al PSD, confirmă că acest 
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punct 6 este pe ordinea de zi tocmai pentru a acoperi o ilegalitate întâmplată acum 

doi ani. Încercăm să facem probe...domnilor haideți să ne ocupăm de Sectorul 5 

nu de funcții. O zi bună! 

Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

Domnule președinte, instanța, le-a găsit nelegale. Acum ce spuneți ... 

conținutul lor e bun, ce contează, vorbim despre niște proceduri este vorba 

despre... 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Domnule și eu am făcut tot facultatea de drept...am făcut-o la Babeș Bolyai 

nu la Biosfera ... 

 Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

Spuneți, spuneți, că eu îmi țin de minut... 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Poftiți ...  

Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

S-a admis în parte pentru că mi s-a respins suspendarea. Ele, toate 

hotărârile, toate au fost anulate. Sunt motive de nelegalitate acolo. Dumneavoastră 

faceți o distincție artificială... care până la urmă nu ce scrie în ele este vorba, ci 

despre felul în care se desfășoară acest Consiliu Local. Până la urmă, în realitate 

e o singură concluzie: în ziua respectivă s-a desfășurat în mod nelegal. 

Viceprimarii au fost aleși în mod nelegal și asta este...și doi ani de zile s-a acționat 

nelegal ca o consecință.  

  

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Aviz favorabil. Avem buletine de vot. 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Vă rog să supuneți la vot proiectul de hotărâre.  

Dl consilier Dimitriu Paul Alexandru 

Aș mai  avea eu o luare de poziție vă rog frumos domnule președinte. Este 

ceva foarte important. Alexandru Dimitriu sunt! 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Nu mai este important, v-ați epuizat cele 5 minute. Am votat ceva la 

începutul ședinței. Acum nu o să revin și să creez precedent. Trecem la punctul 7.  

Dl consilier Dimitriu Paul Alexandru 

Am cerut ... să mi se dea cuvântul. Domnule președinte vă rog frumos        

să-mi dați cuvântul. 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 
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Nu mai aveți timp... 

 Dl consilier Dimitriu Paul Alexandru 

Mai avem timp. Parcă mai era un minut. Au expirat 4 minute. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la punctul 7. 

 Dl consilier Dimitriu Paul Alexandru 

Am cerut să mi se dea cuvântul. Domnule președinte vă rog frumos să-mi 

dați cuvântul, au trecut doar patru minute. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Domnule, am cronometrul la mine. Sunt cinci minute. 

 Dl consilier Dimitriu Paul Alexandru 

Nu este adevărat! Înseamnă că aveți un cronometru prost. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Și al domnului Roșca și  al domnului Naciu, nu vă fur timpul. Trecem la 

punctul 7: proiect de hotărâre privind acordarea concediului de odihnă 

suplimentar salariaților Direcției de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 5. 

Sunt discuții? 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Comisiile- aviz  favorabile. 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Vă rog să supuneți la vot proiectul de hotărâre. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 21 de voturi pentru, (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Ilie Cătălin Andrei, Mălăelea 

Daniel, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-

Alexandru, Pop Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-

Raluca, Dimitriu Alexandru-Paul, Țigănuș Marian și Zamfirescu Leonard-

Niculae), 3 voturi împotrivă (Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian și Roșca 

Iustinian) și o abținere (Naciu Constantin-Vladimir), proiectul de hotărâre a fost 

adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Domnule, am convenit ceva, esența democrației este... vă rog, domnilor am 

supus la vot. 

Deci, cu 21 de voturi pentru,  proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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 Punctul nr.8: Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 

Anexei Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 52/27.02.2020 privind 

aprobarea listei de tarife care vor fi practicate de către INFRASTRUCTURĂ 

DF5 S.A. pentru desfășurarea activității serviciului public de infrastructură la 

nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

La punctul 8 aviz favorabil comisia 1. 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Vă rog să supuneți la vot proiectul de hotărâre 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae), 5 voturi împotrivă (Dimitriu Alexandru-

Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-

Vladimir) și o abținere (Ilie Cătălin Andrei), proiectul de hotărâre a fost 

adoptat.        

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Cu 19 de voturi pentru, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 Scuze, rog președinta comisiei de numărare a voturilor să anunțe rezultatul 

votului secret. 

Dna consilier Ștefănescu Raluca Georgiana 

 Proces verbal al comisiei de numărare a voturilor încheiat astăzi 

06.10.2022. 

 Membrii comisiei de numărare a voturilor au procedat la numărarea 

buletinelor de vot privind confirmarea alegerii domnului Melnic Constantin Ion 

și a domnului Nicolaidis Mircea Horațiu în funcția de viceprimari ai Sectorului 5 

al Municipiului București.  

 În urma centralizării și numărarea voturilor s-a constatat următorul rezultat-

voturi pentru 18. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Cu 18 voturi pentru proiectul de hotărâre privind confirmarea alegerii 

viceprimarilor Sector 5 al Municipiului București a fost adoptat. 
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 Punctul nr. 9- Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 

Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local Sector 5 nr. 27/20.02.2020 pentru 

aprobarea Studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a 

serviciului public de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al Municipiului 

București, stabilirea modalității de gestiune a serviciului public de 

infrastructură la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, a 

Regulamentului de organizare și funcționare a serviciului public de 

infrastructură, a Caietului de sarcini și a Contractului cadru de delegare a 

gestiunii serviciului public de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București. 

 Domnilor, haideți să ne înțelegem, am vorbit ceva...haideți. 

 Dl consilier Naciu Constantin-Vladimir 

 Ceea ce aveam de spus era și pentru punctul 8... Nu am mai apucat...V-ați 

cam agitat astăzi domnule președinte de ședință, nu știu ce este cu 

dumneavoastră...Sunteți liniștit de obicei. 

 La punctele 8 și 9, anexele au venit foarte târziu. Au venit ieri. Cum vreți 

dumneavoastră să le parcurgem și noi. Acesta este motivul! Este unul dintre  

motivele pentru care hotărârile în legătură cu care am luat eu cuvântul mai 

devreme au fost anulate ca nelegale, ne-au venit mult prea târziu. Cum credeți 

dumneavoastră că le parcurgem și să dăm un vot în cunoștință de cauză? 

Acestea fiind spuse, votul nostru nu o să fie unul pentru.  

  

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Avem un răspuns pentru acest lucru?  Nu. Domnule Secretar General avizul 

comisiilor. 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Comisia 1 favorabil, comisia 2 favorabil. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Nici aici nu aveți mențiuni făcute în aviz? Rugămintea noastră este atunci 

când avem avize cu mențiuni ele să fie comunicate. 

Dl Secretar General Mănuc Florin 

Nu am avizele. În centralizator nu avem specificat. 

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Vă rog să supuneți la vot proiectul de hotărâre privind modificarea și 

completarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local Sector 5 nr. 

27/20.02.2020 pentru aprobarea Studiului de oportunitate privind modalitatea 

de gestiune a serviciului public de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al 
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Municipiului București, stabilirea modalității de gestiune a serviciului public 

de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, a 

Regulamentului de organizare și funcționare a serviciului public de 

infrastructură, a Caietului de sarcini și a Contractului cadru de delegare a 

gestiunii serviciului public de infrastructură la nivelul Sectorului 5 al 

Municipiului București. 

 

 Dl Secretar General Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru, (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină 

Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae)  și 5 abțineri (Dimitriu Alexandru-Paul, 

Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-

Vladimir) și o abținere (Ilie Cătălin Andrei),  proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 

 Punctul nr.10-proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 

Anexei nr. 3 a Hotărârii Consiliului Local Sector 5 nr. 67/23.03.2020 pentru 

aprobarea studiului de oportunitate privind modalitatea de gestiune a 

serviciului public de salubrizare la nivelul Sectorului 5 al Municipiului 

București, stabilirea modalității de gestiune a serviciului public de salubrizare 

la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, a Regulamentului de 

organizare și funcționare al serviciului public de salubrizare, a Caietului de 

sarcini și a Contractului Cadru de Delegare a gestiunii serviciului public de 

salubrizare la nivelul Sectorului 5 al Municipiului București, cu modificările și 

completările ulterioare. Dacă sunt discuții cu privire la Punctul 10? Nu sunt? Dl 

secretar general, avizele? 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Comisia 1- favorabil, Comisia 5 – favorabil.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Vă mulțumesc! Supuneți la vot. 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 
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Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae)  și 6 abțineri (Dimitriu Alexandru-Paul, 

Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Ilie Cătălin Andrei, Roșca Iustinian și Naciu 

Constantin-Vladimir), proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Punctul 11 - Proiect de hotărâre privind implementarea obligativității 

plantării și a completării cu arbori a aliniamentelor de arbori pe străzile aflate 

în administrarea UAT Sector 5, București. Sunt discuții? Poate vrea cineva să… 

bun! Domnul secretar general, comisiile? 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Comisia 1- favorabil, Comisia 2 – favorabil, Comisia 5 – favorabil.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Bun, supuneți la vot. 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 7 voturi pentru (Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-

Cristian,  Roșca Iustinian, Mălăelea Daniel, Pop Claudia Ramona, și Naciu 

Constantin-Vladimir) și 18 abțineri (Zamfirescu Leonard-Niculae, Ilie Cătălin 

Andrei, Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, Cardaș Daniel 

Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, Găină Maria, Matei 

Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Melnic Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-

Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu 

Georgiana-Raluca și Țigănuș Marian) , proiectul de hotărâre nu a fost adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la Punctul 12, respectiv 1 suplimentar - Proiect de hotărâre pentru 

modificarea H.C.L. Sector 5 nr. 100/04.08.2022, cu modificări ulterioare, 

privind aprobarea derulării și finanțării, din bugetul local al Sectorului 5, a 

proiectului Elevi și profesori de nota 10 în Sectorul 5, ediția 2022. Dacă sunt 

discuții cu privire la acest punct? Nu sunt. Domnul secretar general, comisiile? 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Avize favorabile.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Vă rog să supuneți la vot proiectul.  

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 
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Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian, Zamfirescu Leonard-Niculae, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Ilie Cătălin Andrei, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-

Vladimir), proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

 Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la Punctul 13, respectiv punctul 2 suplimentar - Proiect de hotărâre 

pentru modificarea Anexei 3 a Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 5 nr. 

99/04.08.2022, cu modificări ulterioare, privind aprobarea derulării și 

finanțării, din bugetul local al Sectorului 5, a programului Școală după școală, 

în unitățile de învățământ preuniversitar de stat de nivel primar și secundar 

inferior din Sectorul 5, în anul școlar 2022-2023. Dacă sunt discuții? Constat că 

nu. Rog domnul secretar general, comisiile? 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Comisia 1 și Comisia 7 – aviz favorabil.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Da, vă rog să supuneți la vot. 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian, Zamfirescu Leonard-Niculae, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Ilie Cătălin Andrei, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-

Vladimir), proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la Punctul 14, respectiv punctul 3 suplimentar - Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentului de acordare a serviciilor medicale gratuite 

sau cu reducere de 50% și tarifele aferente prestațiilor medicale efectuate în 

cadrul Complexului Multifuncțional „Sf. Andrei”. Dacă sunt discuții? Vă rog, 

domnul Roșca! 

Dl consilier Roșca Iustinian 
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Aș vrea să întreb secretariatul general când au fost trimise aceste materiale? 

Nu o fac ca aroganță, dar aș vrea să rămână înregistrat în ședință. Când am primit 

pentru Punctul 3 și pentru punctul 4 de pe ordinea de zi materialele de ședință? 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Pentru punctul 4  cred că ați primit azi dimineață și pentru punctul 3 

alaltăieri. Când a fost transmisă ordinea de zi suplimentară.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Punctele 4 și 5, scuze.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Nu are legătură.  

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Domnul Roșca, dar nu are legătură cu punctul 3.   

Dl consilier Roșca Iustinian 

Discutăm pe procedură, nu pe fond. Aici suntem. Constat... 

Este a n-a oară când cerem un lucru elementar: să ne lăsați să votăm 

documentat. Este obligația asumată prin jurământ, iar proiectele 4 și 5 sunt foarte 

bune, le susținem, dar ne trimit sute de pagini, cu 5 minute înainte de ședință. Noi 

nu suntem capabili, noi Grupul USR, ceilalți probabil că da, să le studiem și să 

votăm în cinci minute aceste două proiecte. Preferăm ședințe de îndată. Sunt 

urgențe și înțeleg că sunt urgențe. Există cadru legal să le facem și să votăm, dar, 

haideți, vă cer încă o dată: retrageți-le și haideți să respectăm legea, ca să nu fie 

mai rău. Adică, cumva, haideți să facem treabă, nu să ne blocăm. Mulțumesc! 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Avem un răspuns? Bun, la punctul 3 - Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de acordare a serviciilor medicale gratuite sau cu 

reducere de 50% și tarifele aferente prestațiilor medicale efectuate în cadrul 

Complexului Multifuncțional „Sf. Andrei”. Comisiile domnul secretar general.  

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Avem Comisia 1– aviz favorabil.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Da, vă rog să supuneți la vot. 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 25 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 
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Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian, Zamfirescu Leonard-Niculae, Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, 

Laslo Mihail-Cristian, Ilie Cătălin Andrei, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-

Vladimir), proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la Punctul 15, respectiv punctul 4 suplimentar - Proiect de hotărâre 

privind solicitarea acordului Consiliului General al Municipiului București 

pentru împuternicirea expresă a Consiliului Local al Sectorului 5 de a hotărî 

cu privire la asocierea dintre Sectorul 5 al Municipiului  București cu 

Municipiului București, Sectorul 1 al Municipiului București, Sectorul 2 al 

Municipiului București, Sectorul 3 al Municipiului București, Sectorul 4 al 

Municipiului București, Sectorul 6 al Municipiului București pentru realizarea 

proiectului  „Sistem ITS integrat Smart & Green Mobility pentru regiunea 

București – Ilfov – Informarea călătorilor în stațiile de transport public” prin 

intermediul Planului Național de Redresare și Reziliență, Componenta C10-

Fondul local, Axa 1.1.2. Dacă sunt discuții cu privire la acest punct? Constat că 

nu sunt. Comisiile?  

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Avem Comisia 1 și Comisia 2 – aviz favorabil.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

 Bun. Supuneți la vot! 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 6 abțineri (Ilie Cătălin Andrei, 

Dimitriu Alexandru-Paul, Ioniță George, Laslo Mihail-Cristian, Roșca Iustinian 

și Naciu Constantin-Vladimir), proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Deci, proiectul acesta, la care dumneavoastră v-ați abținut, a sosit în 

primărie, prin grija Primăriei Generale, că asta a fost solicitarea lor, ieri la orele 

16:05. V-am informat înainte de ședință, domnul Roșca.  

Dl consilier Roșca Iustinian 
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Asta nu este o excepție din Codul Administrativ. Am spus că sunt de acord 

să facem o ședință de îndată, dar lăsați-mă, măcar, 40 de ore să mă uit și eu pe un 

raport bun. La ședința ordinară ni se dau cinci zile. Pot să fac în două, dar haideți 

cumva să facem.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Trecem la punctul 16 de pe ordinea de zi, respectiv punctul 5 suplimentar 

– Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului ”Renovarea 

energetică a clădirilor rezidențiale multifamiliale din Sectorul 5, Municipiul 

București”, în cadrul Programului de Finanțare Planul Național de Redresare 

și Reziliență, Axa 1 – Schema de granturi pentru eficiență energetică și 

reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A.3: Renovarea 

energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale multifamiliale, 

runda a doua. 

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

 Avize favorabile de la ambele comisii.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Haideți să trecem la vot.  

Dl Secretar General Sector 5 Mănuc Florin 

Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Cu 19 de voturi pentru (Agheorghiesei Emil, Bîrsan Mihai, Burlacu Oleg, 

Cardaș Daniel Constantin, Cârlogea George-Cristian, Danciu Ioan-Bogdan, 

Găină Maria, Matei Ion, Gorneanu Mihaela, Iofciu Ion, Mălăelea Daniel, Melnic 

Constantin-Ion, Nicolaidis Mircea-Horațiu, Ploscaru George-Alexandru, Pop 

Claudia Ramona, Șerban Andrei-Bogdan, Ștefănescu Georgiana-Raluca, Țigănuș 

Marian și Zamfirescu Leonard-Niculae) și 5 abțineri (Ilie Cătălin Andrei, Ioniță 

George, Laslo Mihail-Cristian, Roșca Iustinian și Naciu Constantin-Vladimir), 

proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

Domnul consilier Dimitriu Alexandru-Paul nu și-a exprimat votul. 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Am epuizat ordinea de zi. A solicitat să ia cuvântul fostul consilier local, 

domnul Lazarov Alexandru Sebastian. Vă rog! 

Dl director Lazarov Alexandru Sebastian 

Vă mulțumesc domnul președinte! Stimați colegi, dragi prieteni, voiam să 

vă invit, în acest weekend, la primul eveniment pe care îl organizăm, în noua 

formulă, la Centrul Cultural, în parteneriat cu PROEDUS. O să fie un eveniment 

foarte frumos numit „Program străzi deschise”,. Probabil unii îl cunoașteți. O să 

înceapă la ora 11:00 și or să fie activități foarte frumoase, și sâmbătă și duminică, 
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până la ora 20:00. În cursul zilei o să vă trimit, tuturor consilierilor, un email cu 

programul și o invitație la eveniment. Mi-ar face plăcere să veniți, să ne bucurăm 

împreună de eveniment. Mulțumesc! 

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Și weekendul următor.  

Dl director Lazarov Alexandru Sebastian 

Da, weekendul acesta și weekendul următor. Este un proiect făcut împreună 

cu cei de la PROEDUS de la capitală. Sper să vă placă. Mulțumesc! 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Da, vă rog! 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Aș vrea să știu: bursele mărite sunt cuprinse în rectificarea de buget? Știți, 

domnul primar, ce ați promis în ședința trecută. Sunt cuprinse în rectificarea de 

buget? 

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Domnul Sălăvăstru? Sau nu știu... Roxana? Cine poate să răspundă? 

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Nu, nu, vă răspund. Deci, am avut comunicarea, am așteptat mai întâi să 

dea Guvernul, sau Ministerul Învățământului, mă scuzați, să dea cuantumul de 

burse, după care le facem. 

Dl consilier Roșca Iustinian 

S-a întâmplat asta acum patruzeci de zile. Au mai fost două rectificări, 

tocmai de asta am întrebat și data trecută, întreb și acum.  

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Și dacă trebuie mai facem o rectificare.  

Dl consilier Roșca Iustinian 

Asta nu... câte procese verbale, atâtea rectificări avem. Să fie clar. Adică 

nu.. aici nu avem o problemă... nu mi se pare profesionalism... 

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

Păi nu trebuie să mărim bursele? Nu așa am promis că măresc bursele? 

Dl consilier Roșca Iustinian 

Este viziune... este totul. Stăm și facem rectificări că înțeleg că răspunsul 

este că nu sunt cuprinse bursele în această rectificare.  

Dl Primar-Interimar Melnic Constantin Ion 

A venit doamna director, văd. Vă dă răspunsul.  

Dna director Nedelcu Roxana Elena 
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Termenul pentru transmiterea necesarului de la fiecare școală este 6 

octombrie, adică astăzi. Până săptămâna viitoare le vom centraliza și după vom 

face rectificare pentru aprobarea burselor, în funcție de cuantumul aprobat de 

dumneavoastră.  

Dl președinte de ședință Țigănuș Marian 

Întrucât nu mai sunt probleme, declar ședința închisă. Vă mulțumesc, 

stimați colegi. Ne vedem la următoarea.  

 

Lucrările ședinței se declară închise la ora 11.04.  
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